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«Θέμα: Ιδιοκτησιακό καθεστώς και αποκατάσταση περιβάλλοντος χώρου Μεταλλείων 

Βάβδου Χαλκιδικής» 

Η Μεταλλευτική δραστηριότητα στην ευρύτερη περιοχή του Βάβδου της Π.Ε. Χαλκιδικής είχε 
ξεκινήσει από τις αρχές του 19ου αιώνα (1917). Η πρώτη μεταλλευτική εταιρεία έκανε την 
εμφάνιση της το 1957 και συνεχίστηκε μέχρι το 1995. Στις 23/01/1998 έληξε και τυπικά η 
σύμβαση της εταιρίας  με το Ελληνικό Δημόσιο. 
 

Στα Μεταλλεία, από τα προπολεμικά ακόμη χρόνια, γινόταν εξόρυξη λευκόλιθου και 
υπάρχουν τεράστια αποθέματα, αφού από τα 15 χιλ. στρέμματα που είναι ιδιοκτησία της 
εταιρείας ξένων συμφερόντων,  μόνο στα 5 χιλ. έχουν γίνει εξορύξεις.  

Παρότι έχουν περάσει 25 περίπου χρόνια από τη διακοπή εργασιών, δεν έχει ολοκληρωθεί η 
αποκατάσταση του περιβάλλοντος χώρου. 

 

Τα θέματα που εύλογα προκύπτουν από τα παραπάνω είναι αφενός μεν, το ιδιοκτησιακό 
καθεστώς των μεταλλείων το οποίο δεν είναι ξεκάθαρο και αφετέρου δε η διαμόρφωση του 
περιβάλλοντος χώρου για την αποκατάσταση του φυσικού περιβάλλοντος. 

 

Κατόπιν των ανωτέρω 
 
Ερωτάσθε κ. κ. Υπουργοί  : 
 
1. Ποιο ακριβώς είναι το ιδιοκτησιακό καθεστώς των Μεταλλείων και ποιος είναι ο 
εποπτεύων φορέας διαχείρισης  
 
2.Υπάρχει πρόθεση να προβείτε στις απαραίτητες ενέργειες αποκατάστασης του 
περιβάλλοντος χώρου του μεταλλείου με σκοπό τον φυσικό ευπρεπισμό της περιοχής; 
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